

隊伍編號: \_\_\_\_\_

## 1. 參加者聲明及保證

本人現組隊參加「樂施毅行者 2018」，謹此聲明並作出保證：

本人確認是自願參加「樂施毅行者 2018」和願意承擔自身的風險及責任。本人倘於參加「樂施毅行者 2018」期間或其後，或者發生於本人未能完成「樂施毅行者 2018」的情況下而退出此活動後，或者在練習期間，或者在往返途中，或者在其他場合，因意外或不幸事故，或者在由此活動引起或與此活動相關的情況下死亡、受傷、財物損毀、遺失，或遭受任何其他經濟損失或任何隨之發生之損失，本人將自行承擔一切責任。樂施會（主辦機構）、贊助機構或任何對此活動提供醫療、膳食、物流、資訊科技或其他支援或服務之機構或人士（或任何上述機構 / 人士之董事、僱員、代理人或承辦商，或任何與上述機構 / 人士有關聯之人士），毋須就此作出任何賠償或負上任何法律責任。倘若本人在活動期間發生事故，因而導致此活動之主辦機構支付額外費用，本人願意向此活動之主辦機構作出賠償。本人同意樂施會有權在任何時候取消「樂施毅行者 2018」，並毋須事先發出有關通知。

## 2. 籌款保證

本人謹此聲明並作出保證：

（甲）「樂施毅行者」是一項籌款活動，每支參加隊伍（包括已確認參加資格、卻在沒有事先以書面通知大會的情況下未有出發之隊伍），須為樂施會至少籌款港幣 7,600 元（倘本人所屬之隊伍為特定籌款額隊伍，則須至少籌款港幣 72,000 元）。本人（以本人及隊友名義）同意及確認為樂施會籌集之捐款，必須達到樂施會所要求之最低限額。

（乙）本人與隊友透過參與「樂施毅行者 2018」而直接或間接籌得之捐款，將悉數捐予樂施會。本人絕不會將有關款項捐予其他機構。

（丙）如本人所屬之隊伍籌款未達最低限額，大會有權不接受本人及 / 或本人之任何隊友參加日後之「樂施毅行者」活動。

（丁）所有捐款資料將於七年後於記錄中刪除。

## 3. 授權使用影音製品

本人謹此聲明並同意：

本人知悉樂施會可以在有關「樂施毅行者」之任何宣傳物品中（包括但不限於樂施會之任何網站），或就樂施會之任何推廣或籌款活動，使用對於本人、本人之隊友或支援隊員參與「樂施毅行者 2018」及其相關活動期間之影像及 / 或聲音進行攝影、攝錄或錄音所得之任何照片、影片、錄影帶、錄音帶或其他影音製品，而事先毋須諮詢任何人或取得任何人批准，亦毋須就此向任何人支付任何款項。

## 4. 參加者個人資料

本人同意樂施會有權收集、儲存及使用本人在一份或多份的表格（包括電子形式）上所填報之個人資料（以個人資料（私隱）條例之定義為準）以作「樂施毅行者 2018」相關的用途（包括但不限於籌備、推廣或宣傳「樂施毅行者 2018」）。本人同意該收集、儲存及使用均屬合法。本人亦同意樂施會可將本人之個人資料發放予其代理人、繼承人、支持機構及其他有關團體以作「樂施毅行者 2018」相關的用途。

## 5. 參加者健康申報

本人聲明本人精神狀況良好及身體健康，並且有能力應付此活動，及未曾經執業醫生診斷體能不適合參與此活動。

本人聲明在參加表格上提供之資料確實無誤。

備註：此乃中文譯本，只供參考，一切內容以英文為準

|                | 姓名（請用英文正楷填寫）          | 號碼布及手帶                  | 簽名        | 流動電話         |
|----------------|-----------------------|-------------------------|-----------|--------------|
|                | Name in BLOCK LETTERS | Number bib and Bracelet | Signature | Mobile phone |
| 隊長 Team Leader |                       | <b>A</b>                |           |              |
| 隊員二 Member 2   |                       | <b>B</b>                |           |              |
| 隊員三 Member 3   |                       | <b>C</b>                |           |              |
| 隊員四 Member 4   |                       | <b>D</b>                |           |              |



# Oxfam Trailwalker 2018

Team No.: \_\_\_\_\_

## 1. Disclaimer / Indemnity

I, the undersigned, wish to enter Oxfam Trailwalker 2018. I confirm and agree that I take part in this event entirely at my own risk and responsibility and that I will not hold Oxfam (the Organiser), any sponsor of this event or any organisation or person providing medical, catering, logistical, IT or other support or services for this event (or any director, employee, agent or contractor of any of the foregoing or any person otherwise associated with any of the foregoing) responsible for death or any injury or for any damage to or loss or destruction of property or any other economic loss or for any consequential loss, in any such case arising from any accident or mishap or otherwise arising from or connected with this event, including, if this happens, after I withdraw from Oxfam Trailwalker 2018 without finishing it, and whether during or after this event, in preparation for it, travelling to or from it or otherwise. I also agree to indemnify or reimburse the Organiser in respect of any additional expenses or costs incurred by the Organiser arising from or in connection with my participation in this event. I acknowledge that the Organiser reserves the right to cancel Oxfam Trailwalker 2018 at any time without prior notice.

## 2. Undertaking to raise sponsorship

I, the undersigned,

(a) acknowledge that Oxfam Trailwalker 2018 is a fundraising event, that all teams (including those whose registration is confirmed but who do not participate in this event without giving written notice to the Organiser of this event before it starts) must raise at least HK\$7,600 for Oxfam (and that, if my team is a Pledge Team, we must raise at least HK\$72,000) and I confirm and agree (for myself and on behalf of my teammates) that my team will raise the minimum amount so required to be raised by us for Oxfam;

(b) undertake that all funds raised directly or indirectly from my participation in Oxfam Trailwalker 2018 will be paid in full to Oxfam and that I will not seek to raise funds for other organisations through my participation in Oxfam Trailwalker 2018;

(c) acknowledge that the Organiser reserves the right not to accept me and/or any of my teammates in all future Oxfam Trailwalker events if we fail to raise the minimum amount required.

(d) all collected sponsorship records will be destroyed and deleted after seven years.

## 3. Agreement to grant rights in respect of image and voice

I, the undersigned, hereby acknowledge and agree that Oxfam may (without reference to, and without the prior approval of, or any payment to, any person) use, in any publicity material connected with Oxfam Trailwalker (including but not limited to any of Oxfam's websites) or in connection with any of Oxfam's promotional or fundraising activities, any photograph, film, videotape, record or other reproduction of the image and/or voice of me, my teammates or members of my support team who take part in Oxfam Trailwalker 2018 and its related activities.

## 4. Participants' personal data

I agree that Oxfam is permitted to collect, store and use my personal data (as defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance) as provided by me on one or more forms (including electronic forms) for the purpose of or in connection with Oxfam Trailwalker 2018 (including but not limited to the organisation and promotion of and publicity for Oxfam Trailwalker 2018) and that such collection, storage and use are lawful in these circumstances. I further agree that Oxfam may pass my personal data to its agents, successors, supporting organisations and other related parties for the purpose of or in connection with Oxfam Trailwalker 2018.

## 5. Participants' medical history

I am medically and physically fit and capable of participating in Oxfam Trailwalker 2018 and have not been otherwise advised by a qualified medical practitioner.

**I hereby declare the data and information provided in this form are correct.**

|                | 姓名 (請用英文正楷填寫)         | 號碼布及手帶                  | 簽名        | 流動電話         |
|----------------|-----------------------|-------------------------|-----------|--------------|
|                | Name in BLOCK LETTERS | Number Bib and Bracelet | Signature | Mobile phone |
| 隊長 Team Leader |                       | <b>A</b>                |           |              |
| 隊員二 Member 2   |                       | <b>B</b>                |           |              |
| 隊員三 Member 3   |                       | <b>C</b>                |           |              |
| 隊員四 Member 4   |                       | <b>D</b>                |           |              |